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ZAPISNIK 
OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE MURTER – KORNATI 

I. izvanredna sjednica 
28. lipnja 2013. godine 

 
Sjednica Općinskog vijeća održana je u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice s početkom u 
18:00 sati. 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Mate Skračić, Nino Putniković, Boris Bašić, Tome 
Juraga, Viktor Banov, Toni Papeša, Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Darko 
Turčinov 
 
Odsutni: Dragica Bašić (opravdano)  
 
Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Vesna Juran-
djelatnica OMK, Ivo Šikić - direktor „Murtela“ d.o.o., Mande T. Ježina-Slobodna Dalmacija 
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 10 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 
D n e v n i   r e d 

 
1. Financijsko izvješće društva Murtela d.o.o. za 2012. godinu i prijedlog odluke 

o pokriću gubitka 

2. Financijski plan i plan rada za 2013 godinu 

 

o Dnevni red je prihvaćen JEDNOGLASNO 

 

Mateja Bašić je zatražila da se dopis vezan  za prvu točku dnevnog i prijedlog odluke o 

pokriću gubitka, upućen direktoru Murtele d.o.o. a na zahtjev šest vijećnika uvrsti u zapisnik , 

a pročitao ga je zamjenik predsjednice Mate Skračić.  

Dopis je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

01.Financijsko izvješće društva Murtela d.o.o. za 2012. godinu i prijedlog odluke 

o pokriću gubitka 

 

Ivo Šikić: u 2012. godini ostvarili smo prihod od 2.777.271 kuna, dok su u isto vrijeme 

rashodi bili 3.026.884 kuna, što znači da smo ostvarili jedan gubitak od 512.082 kuna. Kada 

uspredimo podatke iz 2012. godine sa podacima iz 2011. godine možemo reči da su nam 

prihodi od prodaje vlastitih usluga pali za cca 360.000 kuna, a ostali prihodi, a to se odnosi 

na državne potpore za radnike, Fond zaštite okoliša, kamate itd. su povečane za 100.000 

kuna. Iz toga proizlazi da je razlika prihoda između 2011.g i 2012.g. 260.000 kuna. Kada 
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analitički pogledamo gdje je manjak iz djelatnosti onda vidimo u  usporedbi sa 2011 g. da je 

u 2012. na vezovima ostvareno 31.000 kuna manje nego 2011.g. odnosno 115.000 kuna, a 

2011. - 146.000 kuna. U parkingu smo ostvarili 270.000 kuna i 2011.g. i 2012.g. ostali smo 

na istom nivou, kroz 2013.g očekujemo povečanje budući da smo osposobili neke nove 

parking zone tako da vjerujem da će 2013.g.biti bolja. Prihod od održavanja javnih površina 

povečan je u iznosu od 25.000 kuna u odnosu na 2011.g. Prihodi od kumunalnog otpada 

imamo dvije kategorije građani i obrti/firme. Od građana je prihod isti, 2011.g. je bio 487.000 

kuna, dok je u 2012.g.- 482.000 kuna. Prihod od komunalnog otpada za obrte i firme tu je 

zabilježen podbačaj u iznosu od 120.000 kuna u odnosu na 2011.g. u 2011.- 980.000 kuna a 

u 2012 g.- 770.000 kuna. Razlog minusa je u tome što smo imali ugovor sa NP Kornati o 

podmirenju njihovih dugovanja na rate to je dugovanje bilo prijašnjih godina i sklopio se 

jedan sporazum gdje se to trebalo platiti na rate i taj ugovor je istekao 01. 09. 2012.g. sa 

zadnjom ratom od 120.000 kuna koju su oni prebacili nama. Sportska dvorana gubitak u 

2011. g. je bio 70.000 kuna, a u 2012. g. 50.000 kuna. Što se tiče rashoda oni su smanjeni u 

odnosu na 2011.g. tu smo uštedili 120.000 kuna. Moram spomenuti općinu Tisno koja nam 

duguje na ime izgradnje sustava kanalizacije 840.000 kuna, gdje smo bili prisiljeni pokrenuti 

sudski spor. Što se tiće kupaca, građani su nam največi dužnici u iznosu od 680.000 kuna, 

po tome pitanju nismo poduzimali nikakave ovrhe, sa ovrhama samo išli prema obrtima i 

firmama , a prema građanima smo išli samo sa opomenama i tu se pokazalo povečanje 

naplate ali ni to nije dovoljno. Moramo ići sa ovrhama prema građanima. Ovršeno je za obrte 

i firme 500.000 kuna, naplata je loša 200.000 kuna smo naplatili, a razlog je blokada obrta i 

firmi i gašenje. Eto to bi bilo ukratko. 

Tome Juraga: kad se gledaju dugoročne i kratkoročne obveze one su zajedno 4.673.800 kn 

na koji način vi gospodine Šikić mislite vratiti te obaveze ako znamo da 2008.g. imate manje 

prihoda nego rashoda. Svaku godinu je viši rashod nego je prihod. Kakav vam je plan 

zatvaranja tih obaveza?  

Ivo Šikić: što se tiče dugoročnih obveza tu vidimo da je vrijednost 2.063.000 kuna, na to si 

mislija jel?  

Tome Juraga: 2.500.000 plus 2.087.000 kn jedno i drugo se mora podmiriti 

Ivo Šikić: ovih 2.063.000 kn tu imamo zajam svjetske banke koji će se vračati početi od  

2014.g. iz povečanja cijene kubika vode to je vezano za sustav kanalizacije, a što se tiče 

kratkoričnih obveza u iznosu od 1.400.000 kn tu se radi o Cestaru i Proningu što su večinu  

podmirile  Hrvatske vode. U odnosu na 2012. g. 2.200.000 kn ovdje je 1.400.000 znači to 

plaćaju Hrv.vode i naknada za kanalizaciju  

Tome Juraga: odgođena plaćanja troškova i prihod budućeg razdoblja 8.351.251 kn? 
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Ivo Šikić: a to je, di si to pročita? Pomozi mi? To je odgođeni prihod, znači kanalizacija kad 

bude gotova i kad uđe u funkciju onda onda to postaje prihod. Kad imate s jeden strane 

rashode onda na drugu stranu imate prihode.  

Tome Juraga: znači vi meni hočete reči da 4.000.000 manje 1.400.000 kn da će to sve 

podmiriti neko drugi za nas, svjetska banka, Hrv. Vode, ajmo se vratiti na operativniju razinu 

ja ovdi vidim u izlistu kratkotrajna imovina –potraživanja 2010.g. - 1.744.000 kn,ovo je 

izvješće koje ste vi predali Fini se vjerojatno malo razlikuje jer ste uspili nešto malo naplatiti. 

Imate 1.744.100 kn - 2010.g. 1.732.600 kn – 2011., 1.710.000 kn – 2012.g. ja sam sve te 

godine bija ovdje u Vijeću i svaku godinu ste vi rekli isto, i ništa se nije naplatilo, prošle su tri 

godine i posli tih godina veliki dio ovog je nenaplativ, jer je išlo u zastaru i meni nije jasno 

zašto te ovrhe nisu pokrenute.  

Ivo Šikić: ovrhe su pokrenute to sam reka maloprije, pokrenuti ćemo i ove druge ovrhe, 

opomene smo slali, to je isto jedan proces.  

Tome Juraga: ali činjenica je da se ništa nije snizilo ovo dugovanje.  

Boris Bašić: činjenica je i to da smo mi u N.O. o ovrhama govorili i prije 2 i 3 godine i da se 

govorilo o ovrhama prema građanima i prema tome se nije napravilo apsloutno ništa. Svaka 

čast socijali, socijala je kategorija za sebe, ali vi imate građana koji svjesno ne plačaju jer 

znaju da im se neče dogoditi ništa. Ako se ne ide sa ovrhama  i ako se ne ide pravovremeno 

onda će iči u zastaru. Na N.O. smo više puta pričali o ovrhama i o tome da ih je potrebno 

raditi i sad čujemo da se o tome nije napravilo ništa.  

Ivo Šikić: naplata po ovrham, ako se može izbječi to je bolje, jer je naplata nikakva.  

Ivo Šikić: vezano za samoorganizaciju posla u Murteli, možda će to vama izgledati smišno, 

eli tako, možda Toniju neče, ali služba gori u Murteli je, mislim na administraciju ne na 

terene, je preopterečena. Nema Ane, ali volija bi na nam kaže, šta ona sve radi, koliko ona tu 

truda ulaže. Jednostavno se ne stigne sve odraditi kako bi se tilo. O tome vodimo računa i u 

to čemo uči. A da ne govorim o pravnim poslovima, kadrovskim, javnoj nabavi, reklmacijama, 

evo ja danas nisam diga glavu od telefona, a treba se spremiti na vijeće, obavljati  druge 

poslove. To je toliki posa, vi koji niste u tomu, možda možete imati neku ideju ali dok niste u 

tomu nemate  

Mateja Bašić: možete poduzeti nešto i u vezi toga, ako triba uzeti i honorarno platiti ljude za 

takvu pomoć tko zna, postoje stručnjaci pa....ne treba to biti izlika ako nešto nije uredu da fali 

radne snage, dapače, može se nači pomoć sa strane, za ispomoć. 

Mate Skračić: ja imam pitanje u vezi stavke dugovarnja općine Tisno od 840.000 kn pa da 

nam malo to pojasnite. Putem ugovora o zajedničkom financiranju vi ste podmirili dio koji je 

bio i od strane općine Tisno potreban da se podmiri, znači oni nisu ispoštovali dio ugovora i 

vi sada tužite na konto toga. Da li smo mi ispunili sve u vezi tog ugovora? Imaju li oni rezona 

da taj ugovor ne poštuju.  



 4 

Ivo Šikić: nemaju. Ugovor je potpisan, u postotku oni plačaju 28 % za projektnu 

dokumentaciju i izradu. Mi smo podmirili njihovih 28% oni plačaju na kapaljku. 

Tome Juraga: koji je njihov argument zašto se ne plaća ?  

Ivan Božikov: do sada ga nismo čuli.  

Ivo Šikić: prvo se išlo sa zahtjevima a onda opomene ali ništa. sporazum vam mogu kopirati. 

Mate Skračić: baš sam htio reči da se i taj sporazum dostavi.  

Ivan Božikov: mi smo u ovoj fazi izrade kanalizacije i prije toga projektne dokumentacije 

uložili 6 pa onda 25 mil. kn. općina Tisno je svoje obveze uredno podmirivala sve do 2010 g. 

na ime projektne dokumentacije sve svoje obveze je podmirla i mislim da je u 2009 g.stalo. 

bilo je primjedbi na sporazum koji je potpisan Marušić-Stegić mi smo kasnije taj uz veliko 

zavalačenje  smo potpisali novi sporazum on se odnosi na potrošnju vode on je prihvačen od 

stane O.V. Općine Tisno i potpisan od strane načelnika i temeljem tog sporazuma su išli 

zahtjevi za prijenos sredstava. Mi smo uredno podmirivali, a oni su dužni od tog našeg dijela 

platiti taj svoj dio koji se odnosi na Betinu. Kad se bude radila Betina, oni negoduju da bi 

trebali nešto platiti odnosno načelnik, a još se ni jedna lopata nije zakopala u Betini, a 

kanalizacija se radi od guzice, da prostite. Najprije se mora napraviti pročistač pa kolektor 

glavni pa dalje kako ide. Mi nismo počeli od pročistača jer nismo riješili imovinsko pravne 

odnose koje u međuvremenu jesmo. Da ne čekamo išli smo sa kolektorom sa drugom fazom 

da stvar ne čeka. 03.07. otvaramo natječaj za treču fazu od centra prema marini i od 

Konzuma prema Kornatskoj i do jeseni će biti gotov natječaj za pročistač i ispust a u 

međuvremenu smo riješili imovinsko-pravne poslove. Tako da se prije toga ne može ni u 

Betinu doči.  

Mate Skračić: ja podržavam to da se nije krenulo u investiciju dok se nije riješilo sve 

imovinsko-pravne odnose za kompletan projekt, da se krenulo sa mrežom kroz misto to je u 

redu i to je logičan potez ja tu vidim jedinu pogrešku šta je naša općina nositelj posla ispred 

izvođača tako da sredstva općine Tisno trebaju iči nama pa mi izvođačima, dakle fakture 

izvođača idu na općinu Murter. Zašto se sporazum nije napravio na način da postotak fakture 

ide Tisnome, onda mi nebi imali veze sa tim... 

Ivan Božikov: ne može. Ista situacija će biti kad potegnemo sredstva iz kohezijskih fondova 

to je pravilo da je jedan nositelj posla, nema dvojce. Takvo je pravilo svjetske banke i sutra 

kohezijskih fondova.  

Ivo Šikić: zašto Tišnjani ne plačaju, oni kažu da se nije zabila ni jedna lopata u Betinu, 

međutim ako se radi pročistać to je njihovih 28% znači ipak je ... 

Ivan Božikov: dio koji ćemo raditi od centra do raskrižja Butina više koristi Betini nego 

Murteru, veča količina vode će proči iz Betine nego ako ćemo sad mak na konac.  

 



 5 

o Financijsko izvješće društva Murtela d.o.o. za 2012. godinu i prijedlog odluke o 

pokriću gubitka nije prihvačeno sa 4 glasa ZA i 6 PROTIV 

 

 

2. Financijski plan i plan rada za 2013 godinu 

 

Ivo Šikić: dobili ste materijle, nešto posebno ja ne bi isticao pa  ako netko ima pitanje. 

Nino Putniković: ovih dana slušam na radiju o obavezi selektrianja otpada i često se 

spominje Krk kao najuređeniji otok što se tiće smeća i imaju onu firmu koja je svojevremeno 

bila zamišljena i na otoku Murteru „Zeleni otok“. Vidim da su planiranje vreče za otpad 

različitih boja to bi već od 01.07. trebala postati obaveza i to je u nadležnosti lokalnih 

samouprava i lokalnih poduzeća. To je ozbiljan posao i treba obučiti ljude pa me zanima 

koliko se u ovom planu za 2013. godinu pristupilo tome ozbiljno i koliko se napravilo ili 

napraviti.  

Ivo Šikić: dosta tih pripremnih radnji je napravljeno. To mora iči u paketu sa novim cjenikom i 

novim načinom obračuna odvoza smeća. Zapelo je kod naputka oko načina obračuna, 

program je napravljen, letci u napravljeni ali moramo promjeniti kompletno način obračuna. 

Vjerujem da ćemo početi sa tim u drugoj polovici 2013.g. da bi kasnije nastavili sa zahtjevima 

prema Fondu za bespovratna sredstva za kante.  

Nino Putniković: za početak nisu uopće planirane ove postojeće, di su ove velike kante da 

budu kante sa selektiranim otpadom. Lokalna samouprava treba osigurati besplatan prostor 

veliki otpad, jesu li to Hripe ili će to biti nešto drugo.  

Ivo Šikić: mislim da je to problem koji Murtela ne može sama niti lokalna samouprava. Tu 

moramo napraviti jedan dobar plan odvajanja otpadom. Tako da će se to u tome planu 

iskristalizirati. A što se tiče Zelenog otoka, tu je problem, probali smo sa zvonastim 

kontejnerima jer nemamo adekvatno reciklažno dvorište. Mi bi trebali napraviti uvjete na 

Hripama neka hala gdje bi se sektiralo i odvozilo.  

Nino Putniković: jesmo li mi već donijeli jednu takvu odluku da se na Hripama napravi 

reciklažno dvorište. 

Boris Bašić: 2008. godine čini mi se. Govori se o deponiju Hripe u svrhu selekcije otpada 

planira se razmještanje kontejnera skroz na Hripe. Što to znači? Kakvo je iskustvo sa 

dosadašnjim razvrstavanjem otpada gdje građani to rade spontano i po vlastitoj savjesti pa 

da li to funkcionira? I da li se planira zadržati ove kontejnere?  

Ivo Šikić: Borise maloprije sam o tome reka, prvo pitanje to se misli na portu tamo di je 

Dražen. A ovo drugo ne funkcionira, moramo gori napraviti tu neku bazu reciklažnu di će se 

to selektirati ... 

Boris Bašić: šteta je da se sve ovo što se odvaja da završi na Bikarcu. Šta planiraš napraviti?  
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Nedjeljko Mudronja: mi smo gori stavili kontejnere di se selektira međutim neka pravila 

ponašanja triba naučiti. Kad pokupimo kartonažu nju triba ispeglati da bi se dobilo što više 

prostora. Isto tako stakla. Ima ljudi koji oče zaraditi, ima ljudi koji dignu kontejner i pokupu 

boce. Tamo su kontejneri za foliju i plastiku, papir, staklo za sada bi se to tako rješavalo a 

kada se ljudi educiraju neka Murtela vidi što će i kao će.  

Mate Skračić: ja bi pitao za sportsku dvoranu, čuli smo da i ona proizvodi nekakve gubitke. 

To je prevrijedan kompleks da bi on stvarao gubitke i ne koristio se kako treba, da li postoji 

nekakav voditelj dok je gospođa Bašić na porodiljnom imate li zamjenu. Tko radi taj dio 

posla? I zašto je samo 70.000 kuna planirano da će se uprihodovati od dvorane i šta tu 

spada, jesu li to ova djeca koja su na treningu, zašto se ne pokuša veći zamah sa tom 

dvoranom?  

Ivo Šikić: sad smo ostali bez voditelj dvorane i sad to sve skupa malo kaska i mi to 

obavljamo koliko možemo. Ja ću inzistirati na tome da se to promjeni da zaposlimo jer ovako 

to ne može, moramo zaposliti voditelja dvorane na određeno vrijeme. A ovo je prihod od 

dvorane velike i male pa na osnovu dosadašnjih iskustva mislimo da ćemo nešto više 

uprihodovati.  

Tome Juraga: kako ćeš onda platiti tri čovika sa 70.000 kuna za koliko će radtiti 

Ivo Šikić: pa povečati ćemo prihod.  

Tome Juraga: neke druge prihode ćeš povećati a onda češ platiti ljude .. na 90.000 kuna 

govoriš od tri čovika to je presmišno.  

Ivo Šikić: nisam reka tri nego sam reka da ću zaposliti novoga a tko će izletiti to ćemo još 

viditi, može biti dva može jedan, samo voditelja sad nemamo. Možda nađemo čovika dva u 

jedan, tri u jedan, operativca. 

Tome Juraga: u ovoj odluci se govori o gubitku 512.000 kuna koja se pokriva iz kapitalnih 

rezervi plus prihod poslovanja iz slijedeće godine. Kapitalne rezerve su 408 000 u ovoj godini 

i razlika je 103.000 kuna , da li je to planirano di u ovom planu?  

Ivo Šikić: kao ta stavka posebno nije ali kaže da će pokriti iz rezervi kapitala i redovitog 

poslovanja. Samim povečanjem određenih prihoda stvoriti će se... 

Tome Juraga: novi gubitak. Razlika je 30 000 kuna od gubitka i planiranog prihoda i rashoda, 

ako stavimo rashod 100.000 kuna koje si planira onda češ opet napraviti gubitak. Nije mi 

jasna tolika aljkavost. Da u jednoj odluci možeš priložiti pokriće gubitka a u drugome planu 

za tu godinu u odluci koju tražiš od nas da izglasamo ti ne predviđaš to na rashodovnoj 

strani. To je neprihvatljivo. Koje godine ti to misliš platiti 2014.g. di si to planira 

Ivo Šikić: u redovitom poslovanju 

Tome Juraga: di, koja stavka? 103.000 ti je više od kapitalnih rezervi  

Ivo Šikić: nemam šta reči.  
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Viktor Banov:  prošlo je pola godine od nove godine imaš li naznake da li se ostvaruju ove 

brojke iz plana, mislim prihodi i rashodi.  

Ivo Šikić: mislim da je sad rano, jer glavi prihodi su u sezoni. Rano je o tome govoriti.  

Ivan Božikov: da se osvrnem na raspravu ovu prije, a to je reciklaža za selektiranje otpada i 

za gospodarenje otpadom. Ulaskom u EU mi dobivamo određene obveze među ostalim je i 

servisiranje otpada a ono počinje od 01.01.2014.g. tu ima jedna problem, ako ste slušali 

medije. Ako se sičate kad je Holi napadala Zmajlovića da nije napravija ništa vezano za 

reciklažu i selektiranje otpada. On je reka jednu rečenicu koja stoji a to je da je selektiranje 

otpada povečanje standarda građana, a svako povečanje standarad građana košta. Primjer 

toga je Krk. Koji ima največu cijenu možda u Hrvatskoj za zbrinjavnje otpada. Oni imaju 50-

60 zaposlenih ali imaju i enormne cijene smeća. Mi te cijene ne možemo predložiti 

građanima, a samim time ni organizirati otpad na taj način. U ciloj priči postoji jedan problem 

a to je regionalno gospodarenje otpadom, odnosno projekt Bikarac koji nije saživo. Svi 

kontejneri za razvrstavanje vjerojatno završe u istom kamionu i na Bikarcu, a razlog tome je 

što nije napravljem reciklažni centar, glavni, a pogotovo onaj reciklažni centar koji je 

predviđen za ovo područje ovih par općina koji bi se nalazio na prostoru općine Pirovac, iza 

kale od Sarađena. Samim time nečemo imati pravo na otocima imati reciklažno dvorište, več 

pretovarnu stanicu, ali reciklažno dvorište teško. I to pokušavamo pa makar na silu ako ikako 

budemo mogli pa ipak imamo pa da vidmo kamo će nas to odniti bar dok se regionalni 

sustav gospodarenja otpadom ne ustabili. A to je dosta daleko od toga iako su novci 

osigurani. Što se tiče same selekcije mi smo više puta na N.O. govorili o tome da moramo 

najpraviti ali tu nema zarade, što se tiče sirovine, niti imaš zagarantiran otkup niti imaš 

novaca. Ono di bi mi profitirali a to je smanjiti količinu otpada koja odlazi iz Murtera, tu je 

prostor za zaradu i uštedu. Teško je sada planirati velike investicije jer to su milijunska 

ulaganja. Ono što mi možemo napraviti je da počnemo pomalo, a to su vrečice. Mi to 

možemo napraviti sutra, naručiti vriče, educirati ljude.  

Boris Bašić: vratime se na male korake, letci ne koštaju ništa  kao i upute a to je stvaranje 

svijesti pomalo, i ima se vremena ako se na tome radi.  

Ivan Božikov: mi nemamo ni jednu pritužbu što se tiče odvožnje otpada od kučanska, imamo 

jako dobru kvalitetu i često za male novce. Iz redovnog poslovanja možemo pokriti kroz 

cijenu i kroz uštedu gori na Hripama. Ne možemo puno kroz radnike, jer radnika imamo 12 to 

je za ovaj pogon i sadržaj koji imamo malo. Možemo razgovarati o pojedincima kako rade 

svoj posao ali to je neka dr.priča.  

Nino Putniković: ne bi se ja vata ljudi oni rade svoj posa i ovi dečki na kamionu za njih sve 

najbolje i ja se čudim što govoriš i bila je ideja prije par godina i upravo smo sad i upravni 

odbor i uprava da to pokrene, tko će to pokrenuti , tko će raditi uštede, ljudi koji su plačeni za 

taj posao. To treba pokrenuti a ne samo pričati kao i podiliti vričice.  
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Tome Juraga: ja i Ivan smo bili na Krku, ja njih nebi baš podcjenjiva u tom smislu da oni 

plačaju nerealno skupu uslugu. Znači da imaju ekstra kvalitetu koju mi nemamo. Tamo je 7 

mista na Krku i nikad to vijeće koje oni imaju nije imalo glas protiv tih programa. Ali od kad 

smo se mi vratili, nemoj me krivo shvatiti, mi apsolutno nismo ništa o toga napravili. Ako 

njemac vidi i jedno misto na Krku šporko on neče doči i pisati će o tome na portalima. Pa se 

išlo u Zeleni otok, potaknutim tom idejom i to smo odbacili, pa su nam rekli koliko je važna 

edukacija djece u trošku otpada. Teško je stare ljude educirati. Oni imaju prihoda priko sto 

milijuna kuna. Imaju dobiti priko 200.000 kuna. To je najbolji primjer u Hrvatkoj, ali ajmo bar 

nešto primjeniti.  

Ivan Božikov: slično govorimo ali na drukčiji način. Isto tako je čovik reka da ogromni gubitak 

proizvodi sustav zbrinjavnja otpada, koji je usput rečeno i nelegalan i da ih spašava vodovod 

i odvodnja jer je kubik vode 25 kuna. Ja ću prvi podržati kad netko predloži da cijena odvoza 

bude 50 po glavi.  

Tome Juraga: ajmo mi sve napraviti da ne dignemo cijene, ajmo ljudima pokazati da se 

može pa onda ... 

Ivan Božikov: oni su napravili sve i opet je skupo. Smeće je enormno skupo, a voda je 25 kn 

kubik. To je komunalna firma koja ima i vodovod i odvodnju. Ako se vračamo na Zeleni otok 

ja sam svoj potpis na sporazum stavija drugi potpis nije doša.  

Viktor Banov:  mi smo kao jeftini a oni su skupi međutim kada bi se zbrojila sva pokriča 

gubitaka ovih nekoliko godina pa kada bi se to podililo po glavi stanovnika pitanje je da li bi 

bili skuplji ili jeftiniji. 

 

o Financijski plan i plan rada za 2013 godinu nije prihvačen sa 4 glasa ZA i 6 PROTIV 

 
Sjednica je završena u 19.03 sati 

 
 
 
Zapisničar:        Predsjednica: 
Vesna Juran        Mateja Bašić 
 
 


